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رونمایی  مراسم  اطلاع رسانی:  گروه 
حضور  با  کرمان  شهر  برقی  تاکسی های  از 
استاندار و شهردار کرمان و تعدادی از مدیران 
شهری و استانی بیست ویکم مردادماه به یاد 
شهدای  از  طالبی زاده«  محمدرضا  »شهید 

غواص برگزار شد.
به گزارش کرنا، شهردار کرمان در ابتدای 
این مراسم گفت: »خدا را شاکرم که با همت 
امروز می توانیم  اخیر،  همکارانم در شش ماه 
شاهد اتفاقات خوبی باشیم که یکی از آن ها 
بهره برداری  و  عمومی  حمل ونقل  به  مربوط 
کرمان  شهر  برقی  تاکسی های  نخستین  از 

است«.
از  »یکی  افزود:  تویسرکانی  محسن 
ناوگان  دارد  تحول  به  نیاز  که  حوزه هایی 
ناوگان  به ویژه  و  عمومی  حمل ونقل 
حمل ونقل  ناوگان  هرچه  است؛  تاکسیرانی 
عمومی پویاتر باشد در حوزۀ ترافیک، توفیق 

بیشتری خواهیم داشت«.
اعطای تسهیلات

 یک میلیاردی خرید تاکسی برقی

تاکسیرانی  »ناوگان  کرد:  خاطرنشان  وی 
باشد.  بصری شهر  زیبایی های  می تواند جزو 
سرمایه گذارانی که وارد شهر می شوند، یکی 
می آید،  چشم شان  به  که  نکاتی  اولین  از 

تاکسی های شهر است«.
لحاظ  »از  داد:  ادامه  کرمان  شهردار 
از  استفاده  عدم  نیز  زیست محیطی 
سوخت های فسیلی با به کارگیری خودروهای 
هوا  آلودگی  کاهش  به  زیادی  کمک  برقی، 

می کند و ما باید به این سمت برویم«.
پیگیری هایی  »با  شد:  یادآور  تویسرکانی 
با شرکت های خودروساز و  که شد و تعامل 
گرفته  نظر  در  تسهیلاتی  خصوصی،  بخش 
تاکسی خط  رانندگان  با  هم  شده، جلساتی 
میلیارد  یک  تسهیلات  و  داشتیم  فرودگاه 
تومانی قرض الحسنه برای خرید تاکسی های 
فرصت  یک  این  که  می شود  داده  برقی 

استثنایی است«.
وی با تأکید بر اینکه این کار باید توجیه 
اقتصادی داشته باشد در غیر این صورت ضربۀ 
وارد  عمومی  حمل ونقل  ناوگان  به  بزرگی 
می شود، افزود: »با وجود اینکه با رایزنی هایی 
که شده تخفیف و تسهیلات ویژه ای در نظر 
که  شود  داده  ترتیبی  باید  اما  شده،  گرفته 

ارگان های دولتی و شرکت های  سازمان ها و 
بزرگ از این تاکسی ها در برنامه های ویژه و 
کنند  استفاده  خود  مهمان های  جابه جایی 
اقتصادی  توجیه  برقی،  تاکسی های  تا خرید 

پیدا کند«.
ایستگاه های  درخصوص  کرمان  شهردار 
کرد:  خاطرنشان  برقی،  خودروهای  شارژ 
»در حال حاضر، 100 دستگاه تاکسی آمادۀ 
خودروساز  شرکت های  و  است  واگذاری 
ایستگاه هایی  شده اند  متعهد  قرارداد  طرف 
آمادۀ  شهرداری  که  کنند  ایجاد  شهر  در  را 
شارژ  ایستگاه  راه اندازی  و  زمین  واگذاری 
خودروهای برقی است تا دغدغۀ این موضوع 
را برطرف کنیم، ضمن اینکه از برق خانگی 
 هم می توان برای شارژ این خودروها استفاده 

کرد«.
حمل ونقل  وضعیت  اینکه  بیان  با  وی 
ادامه  نیست،  مناسب  کرمان  شهر  عمومی 
مشکلات،  و  محدودیت ها  »به خاطر  داد: 
هنوز نمی توانیم به مترو و خطوط BRT فکر 
کنیم؛ اما این اتفاق را به فال نیک می گیریم 
تحول  شاهد  بتوانیم  نزدیک  آیندۀ  در  که 
چشم گیری در حوزۀ حمل ونقل عمومی شهر 

کرمان باشیم«.
که  اهتمامی  از  تشکر  ضمن  تویسرکانی 
برای خرید تاکسی های برقی صورت گرفت، 
امور  مدیرکل  زینل پور،  آقای  »از  کرد:  بیان 
مالیاتی استان به خاطر همکاری و تلاشی که 
در حوزۀ ارزش افزوده دارند، تشکر می کنم. 
ما در »یکشنبه های افتتاح شهرداری« قصد 
اگر  کنیم  یادآوری  شهروندان  به  داریم 
شهرداری  شود،  پرداخت  به موقع  مالیات 
می تواند توقیق بیشتری در خدمت رسانی به 

شهروندان داشته باشد«.
وی افزود: »شهروندان باید بدانند برکات 
پرداخت عوارض و مالیات به شکل مستقیم 

به شهر برمی گردد«.
همکاری شرکت کریمان موتور با 

شهرداری

در ادامه، مدیرعامل شرکت کریمان موتور 
زمینۀ  در  شرکت  این  همکاری  به  اشاره  با 
طی  کرمان  شهر  خودروهای  نوسازی 
سال های اخیر، بیان کرد: »در نوسازی ۴00 
داشتیم، همچنین  تاکسی همکاری  دستگاه 
توانستیم  کامیون  دستگاه   ۵00 خرید  در 

استان کمک  شهرداری های  و  دهیاری ها  به 
در  تحریم ها  وجود  با  این،  بر  علاوه  و  کنیم 
اتوبوس برای شهر  زمینۀ خرید 20 دستگاه 

کرمان همکاری داشتیم«.
صفری خاطرنشان کرد: »در حال حاضر 
نیز شرکت کریمان موتور در زمینۀ خودروی 
زیرمجموعه  به عنوان  و  دارد  فعالیت  برقی 

شرکت چانگان فعالیت داریم«.
وی افزود: »این خودروی برقی که امروز 
مسافت  کیلومتر   ۴۶0 می شود،  رونمایی 
 ۶00 و  شش ساله  گارانتی  و  می پیماید 
خودروی  کردیم  سعی  دارد؛  کیلومتر  هزار 
ارزان قیمت و باکیفیت به شهرمان بیاوریم«.

حاضر،  حال  »در  کرد:  بیان  صفری 
تردد  چین  در  که  خودروهایی  درصد   ۳۵
مزیت  چند  که  هستند  برقی  می کنند، 
از سوخت های فسیلی  استفاده  ازجمله عدم 

و کاهش آلایندگی دارد«.
تولید  آینده  سال  تا  اینکه  بیان  با  وی 
دستگاه  هزار   2۵ به  را  برقی  خودروهای 
توانستیم  اولین بار  »برای  افزود:  می رسانیم، 
قرارداد تولید یک خودروی ژاپنی را ببندیم و 
تا یک ماه آینده 200 دستگاه خودروی ژاپنی 

وارد استان کرمان می شود«.
کاهش اتوبوس های فعال شهر کرمان

شهرسازی  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
به  اشاره  با  نیز  کرمان  اسلامی شهر  شورای 
از موضوعاتی که در شورا بر آن  اینکه یکی 
تأکید داریم حمل ونقل آسان، ایمن و مطمئن 
تاکسی های  با  ارتباط  »در  کرد:  بیان  است، 
برقی جلسات متعددی برگزار شد و از همۀ 
به ویژه  کردند  همت  کار  این  در  که  کسانی 
مهم  این  بانی  و  باعث  که  محترم  شهردار 
بودند و نیز از بانک ها و شرکت خودروسازی 
که فرایند را تسهیل کردند، تشکر می کنم«.

»در  کرد:  خاطرنشان  ایرانمنش  منصور 
اتوبوسرانی  سازمان  مدیرعامل   1۳90 سال 
بودم و متأسفانه در یک دهۀ گذشته نه تنها 
پیشرفتی در این زمینه نداشتیم که عقب گرد 

هم داشتیم«.
فعال  »اتوبوس های  شد:  یادآور  وی 
سازمان اتوبوسرانی شهرداری کرمان در سال 
1۳90 بالای 200 دستگاه بود، اما الآن کمتر 
از 100 دستگاه است که جای تأسف دارد و 
را در حوزۀ  این عقب ماندگی  از  باید بخشی 

تاکسی جبران کنیم«.
شهرسازی  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
اینکه  بیان  با  کرمان  شهر  اسلامی  شورای 
با  تاکسی های  که  می رود  سمتی  به  دنیا 
هیبریدی  تاکسی های  به  را  فسیلی  سوخت 
که  حاضر  حال  »در  افزود:  کند،  تبدیل 
حمایت  دولت  و  شده  فراهم  زمینه ای 
جزو  کرمان  شهر  خوشبختانه  می کند، 
است  این حوزه  در  پیشگام کشور  شهرهای 
 و امیدوارم خدا توفیق دهد این روند را ادامه

 دهیم«.
رفتن به سمت خودروهای برقی یک 

ضرورت است

استاندار کرمان نیز در انتهای این مراسم 
اظهار کرد: »در ماه های اخیر، کارهای عمرانی 
و فعالیت های بسیار خوبی توسط شهرداری 
انجام شده که تفاوت آن ها محسوس است«.

»جهاد  افزود:  فداکار  محمدمهدی 
آسفالت معابر شهری که با همت شهردار و 

است،  انجام  حال  در  شهر  شورای  همکاری 
رضایتمندی عمومی ایجاد کرده و پروژه های 
عمرانی بزرگی نیز در سطح شهر شروع شده 

است«.
حمل ونقل  زمینۀ  در  اینکه  بیان  با  وی 
عمومی نیاز به تنوع وسایل نقلیه و استفاده 
از ظرفیت های جدید حوزۀ حمل ونقل داریم، 
ادامه داد: »اضافه شدن 100 خودروی برقی 
یعنی حذف آلودگی 100 خودروی سوخت 

فسیلی که کار بسیار بزرگی است«.
برای  »باید  کرد:  خاطرنشان  وی 

می آیند،  سمت  این  به  که  تاکسی دارانی 
حمایت  و  بگیریم  نظر  در  ویژه  تسهیلات 
برقی  از خودروهای  استفاده  تا کم کم  کنیم 
بدانند که  مردم  و  تبدیل شود  رویه  به یک 

چه منافعی دارد«.
سمت  به  »رفتن  گفت:  کرمان  استاندار 
و  است  ضرورت  یک  برقی  خودروهای 
برای  کنند  کمک  باید  اجرایی  دستگاه های 
ویژه  خطوط  برقی  خودروهای  دارندگان 
تا  بدهیم  قیمتی  امتیازهای  و  بگذاریم 

رانندگان استقبال کنند«.
خودروهای  از  »استفاده  شد:  یادآور  وی 
برقی، نگاه شهروندان و گردشگران را به شهر 
کرمان، متفاوت خواهد کرد و همه باید کمک 
و  بیفتد  شکل  بهترین  به  اتفاق  این  کنیم 
حداکثر استفاده از این ظرفیت به عمل آید«.

شهدا  »نام  کرد:  بیان  پایان  در  فداکار 
می داریم  گرامی  را  طالبی زاده  به ویژه شهید 
و  آفریدند  افتخار  و  عزت  ما  برای  که 
امیدواریم خدا توفیق خدمت بیشتر به مردم 

را به همۀ ما عنایت کند«.
مدیرکل  مراسم،  این  در  است  گفتنی 
امور مالیاتی استان، مدیرکل میراث فرهنگی، 
استان،  گردشگری  و  صنایع دستی 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی شهرستان 
کرمان، رئیس کمیسیون عمران و شهرسازی 
کمیسیون  رئیس  شهر،  اسلامی  شورای 
هماهنگی  معاون  بازرگانی،  اتاق  گردشگری 
اقتصادی استاندار، مدیران شهرداری و  امور 

اصحاب رسانه حضور داشتند.

نخستین تاکسی های برقی شهر کرمان رونمایی شد
طی مراسمی با حضور استاندار و شهردار؛


